
Zápis ze 7. schůze Výboru Matfyz Alumni, z.s. 

za přítomnosti členů Kontrolní komise Spolku  

 

Schůzi svolala emailem: N. Žaludová 

Zapisovatel: N. Žaludová 

Místo konání: Proděkanská místnost, Ke Karlovu 3, Praha 2 

Datum a čas: 14.11.2017, 10:00 

Přítomní členové Výboru (jména jsou uváděna bez titulů): Z. Němeček (předseda), H. Nyklová 

(místopředsedkyně), N. Žaludová (tajemník), K Šolcová (hospodář)   

Přítomní členové Kontrolní komise: M. Vlach  

Schůze byla zahájena v 10:10 

Program schůze: 

1. Newsletter 

2. Kontakty na absolventy 

3. Prostor pro Matfyz Alumni v Hybernské ulici 

4. Kartičky Matfyz Alumni a Alumni UK 

5. Facebook Matfyz Alumni 

6. Délka členství 

7. Akce pro absolventy 

8. Vánoce s UK 

 

1) Newsletter 

K. Šolcová informovala, že newsletter bude na začátku prosince. 

 

2) Kontakty na absolventy  

Projednávalo se, jakým způsobem získat kontakty na absolventy. Jak formálně ošetřit s ředitelem 

archivu, abychom mohli získat kontakty na starší absolventy. Navrhnout znění formuláře – souhlas s 

použitím kontaktu, který absolventi podepíšou při promocích (7., 8.12. magisterská, 15.12. doktorská). 

Dát ke schválení prod. doc.Chmelíkovi. Znění formuláře zajistí K.Šolcová a pošle právníkovi MFF. U 

promocí se budou rozdávat letáčky Matfyz Alumni – bude projednáno s doc.Chmelíkem (již je 

odsouhlaseno) 

 



3) Prostor pro Matfyz Alumni v Hybernské ulici 

M. Vlach informoval, že FF UK získala velké prostory v Hybernské ulici (č.p.4). FF tam přesune své 

studentské a absolventské spolky (založen nedávno). Nabízí možnost protoru pro pořádání akcí 

spolkem Matfyz Alumni a případně i kancelář. V jednání s FF bude pokračovat prod.Vlach. 

 

4) Kartičky Alumni Uk a Matfyz Alumni 

Na starosti měla V.Kopecká a v současné chvíli se neví, v jakém stavu je jednání. Zjistí N. Žaludová od 

pana Maňáska z ÚVT. (doplněno: pan Maňásek prý s V. Kopeckou nejednal, jednala s ní paní 

Huneňáková, která odešla na mateřskou dovolenou a své nástupkyni k tomuto nezanechala žádné 

informace. Návrh a jednání bude muset tedy proběhnout znovu) 

 

5) Facebook Matfyz Alumni 

H. Nyklová upozornila, že na facebook Matfyz Alumni se dává málo příspěvků. Vezme si na starost N. 

Žaludová. 

 

6) Délka členství 

Diskutovalo se, zda nezměnit délku členství na 5l, 9l a doživotní. V současné chvíli je i dvouleté a jestli 

to není zbytečné. Bude navrženo na další členské schůzi k hlasování. 

 

7) Akce pro absolventy 

M.Vlach navrhl, aby členům spolku Matfyz Alumni bylo umožněno získat 30ks vstupenek na koncerty 

do Karolina (jaro a podzim). N.Žaludová projedná s L.Veverkou – vedoucím oddělení mediální 

komunikace, které koncerty pořádá (návrh již přijati panem děkanem – pozn.N.Žaludové). 

Další vstupenky by spolek mohl získat na koncerty pořádané pod záštitou pana děkana například na 

Martinských slavnostech (koncerty v refektáři na podzim). 

K. Šolcová zveřejní v newsletteru. 

 

8) Vánoce s UK 

N. Žaludová navrhla, že by se za spolek zúčastnila akce (se stánkem fyzikálních experimentů) Advent s 

UK v Karolinu 12.12.2017. K. Šolcová zjistí bližší informace. 

 

Schůze byla ukončena v 11.15 hod. 

Zapsala N. Žaludová, 14.11.2017 


